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Lepa beseda lepo mesto najde
Ismet Rekič je že dve leti

pobiralec parkimine na na-
šem osrednjem parkirišču ob
Vodnikovem trgu. Zmotili
smo ga sredi njegove dopol-
danske izmene in mu postavi-
li nekaj vprašanj.

- Kaj vi menite o urejenosti
občine Center?

'Zdi se mi, da je naša obči-
na še kar urejena, malo me
moti razdrapana Cukrama, ki
kazi podobo, sicer urjenega
obrežja Ljubljanicc. Sem ob-
čan občine Cenier in bi rad
videl, da bi bilo mesto lepo.*

- Parkirišče je vaše delov-
no mesto. Je dovofi prostomo
glede na to, da je v samem je-
dm mesta?

»Parkiiišče je dopoldne ta-
ko zapoLyeno, da se mora
marsikdo obrniti. Popoldne
pa je parkhišče ravno
pravšnje.*

- Zima je tu. Ali se tudi te-
daj veliko Ijudi vozi v mesto
in na tržnico?

»Pozimi se pozna, da Ijudje
več hodijo peš kot se vozijo z
avtomobili in tudi tržnica je
manj obiskana«

- Ali imate s snegom kaj
težav?

»Ne, naša služba za odvoz
snega kar dobro dela. Vsako

jutro je parkirni prostor dobro
očiščen.«

- Kako se novoletna tnrzli-
ca pozna pri vas?

»V času novoietnih naku-
pov imamo tudi tukaj pravo
»norišnico« ves dan, tudi po-
poldan, zlasti v času novolet-
nega sejma.

- Kaj pa Uudje, jim imate
kaj očitati?

»Doslej nisem imel večjih
težav z ljudmi. Zgodi se, da
kdo nima najboljšega dneva
in je tttalce nestrpen in zato

nevljuden. Sicer pa menitn,
da lepa beseda vedno lepo
mesto najde, zato skušam biti
s takimi strankami potrpež-
ljiv.*

- Kako pa je s poravnavo
parkrinine, jo Ijudje plačujejo
brez »godrnjanja?

»Cena parkirnine je pri nas
nekoliko višja, ker smo pač v
središču mesta, stane 110 di-
amjev, dmgod je za 10 din
nižja.i

- Niste LJubljančan, a vam
gre slovensko dobro z jezika.
Kako ste se znašli pri nas?

"Nisem iz Slovenije. Doma
sem iz Velike Kladuše v Bos-
ni. Že štirinajst let živim tukaj
in navadil sem se. Vendar
imam družino vBosni. Tamje
moj dom, čeprav se v LJublja-
ni dobro počutim.*

- Ste kdaj imeli težave zara
di tega, ker ste od drugod?

»Nič kaj posebnega. Mislim,
da ste Ljubljančani kar kul-
turni Ijudje*.

- Za konec pa bi vas še
povprašala o vaših željah ob
novem letu?

"Želim si, tako kot vsi, mir
na svetu in pa zdravje v no-
vem letu 1987. Enako pa želim
tudi vsem drugim.«

Dolores Podbevšek


